
Studenci biorą władzę

Studenci Politechniki Koszalińskiej mogą współdecydować o życiu uczelni. Właśnie wybrali
Parlament Studentów na kolejną, roczną kadencję.

Przypomnijmy, że funkcję przewodniczącej powierzono ponownie studentce Wydziału Nauk
Ekonomicznych Aleksandrze Zmuda Trzebiatowskiej. Wyłoniono też Zarząd Parlamentu
Studentów Politechniki Koszalińskiej.

Wcześniej na poszczególnych wydziałach zostały wybrane rady studentów.

Najliczniejszą radę studentów ma Wydział Nauk Ekonomicznych (26 osób). Mniej liczne są rady
wydziałów: Mechanicznego, a także Architektury i Wzornictwa oraz Wydziału Inżynierii Lądowej,
Środowiska i Geodezji.

- W styczniu planujemy wybory uzupełniające – zapowiada Aleksandra Zmuda Trzebiatowska.
- Czas nie jest łatwy. Mamy jednak nadzieję, że studenci pierwszego roku będą bardziej
oswojeni z uczelnią i chętniej włączą się w prace studenckich rad wydziałów.

Szefowa parlamentu przypomina, że rady studentów wydziału mają szerokie uprawnienia.
Dzięki temu mogą mieć realny wpływ na życie studenckie. Główne zadanie to reprezentowanie
społeczności studentów wydziału przed jego władzami. Studenci mogą zgłaszać dziekanowi
kandydatów do rady wydziału. Mają prawo opiniować plan zajęć, a także oceniać kandydatów
na opiekunów roku.

Przede wszystkim jednak ich przedstawiciele tworzą Parlament Studentów, który ma możliwość
współdecydowania o wszystkim tym, co dzieje się na uczelni, a dotyczy studentów.

- Parlament kojarzył się do tej pory tylko z organizowaniem imprez kulturalnych i wydarzeń
sportowych – przyznaje Aleksandra Zmuda Trzebiatowska. – Chcemy to zmienić, bo przecież
mamy szersze kompetencje. Studenci dokonali już wyboru szefów komisji Parlamentu
Studentów.

Przewodniczącą komisji ds. wizerunku i promocji a zarazem wiceprzewodniczącą Parlamentu
została Anna Lis. Komisją ds. kół i organizacji studenckich pokieruje Sebastian Banucha, a
komisją ds. finansów - Kacper Taterka. Szefem komisji ds. osiedla akademickiego został Rafał
Woźniak. Na szefową komisją ds. jakości kształcenia studenci wybrali natomiast Karolinę
Hering.

Przedstawiciele społeczności studentów deklarują, że chcą mieć większy wpływ m.in. na jakość
kształcenia, dlatego praca tej ostatniej komisji ma być dla nich szczególnie ważna. – Chcemy
działać tak, by okres nauki był dla studentów bardziej efektywny  – dodaje przewodnicząca
parlamentu.

Prorektor ds. studenckich Politechniki Koszalińskiej dr hab. Tomasz Królikowski prof. PK
zapewnia, że mimo ograniczeń wynikających z zagrożenia epidemicznego uczelnia będzie
wspierać studencką aktywność. – W byłej Kreślarni przygotowujemy dobre miejsce do
spędzania wolnego czasu - dodaje.

Przed studentami tymczasem pozostał jeszcze wybór szefa komisji rewizyjnej (kandydatów
można zgłaszać do 9 grudnia br). Na razie przewodniczącego nie ma też komisja ds. kultury i
sportu.

file:///art/2599



